
Ивица Дачић: Не знам да ли остајем на функцији министра спољних послова, притисак на Вучића да призна Косово ће бити све већи
понедељак, 27 јул 2020 09:59

Не знам да ли остајем на функцији министра спољних послова у будућој Влади Србије,
нисам причао о томе са председником Александром Вучићем, рекао је данас шеф српске
дипломатије и председник СПС Ивица Дачић.

  

  

„Док се не формира нова влада, радимо ствари од државног интереса, после ко буде
министар тај ће да ради“, рекао је он за ТВ Прва, преноси Танјуг.

  

Он је оценио да су од 2012. године доста ствари урадили заједно и да постоје резултати
таквог рада.

  

„Ово време ће остати упамћено, а резултат је и да је 18 земаља повукло признања
независности Косова, што никада раније није десило“, рекао је он.

  

Додао је да је ситуација тешка јер ће притисак бити пре свега на Вучића да призна
Косово и да му се показује да ако то не уради могу да покушају да га сруше на улици.

  

„Зато је Србији потребно национално јединство“, рекао је он.
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Дачић је поновио да су СПС и Јединствена Србија спремни да наставе сарадњу са
Александром Вучићем.

  

(Спутњик)
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